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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #7 TORPA SKOG TOMTÄGAREFÖRENING 

EKONOMISK FÖRENING 

Datum: 2 september 2023 kl.09:00 

Förening: Torpa Skog Tomtägareförening Ekonomisk förening 

Org.nr.: 716416-3839 

Plats: Ropuddsvägen 1, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Göran Westberg 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Johan Andersson, Lennart Björkman, Janne Sund, Emma Sällylä 

Frånvarande: - 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Christin Svensson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga ändringar eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Rapport av inkomna ärenden samt ordförandes rapportering 

Avtal med fastighetsägare avseende el till Torpastugan är klart och löper under 2023/2024. 

Nytt elavtal för pump Nässelviksvägen, 1-årsavtal med fast pris och start den 15 oktober. 

Skogsstig i förlängningen av Torpaängsvägen är tillsnyggad. 

Träd som tidigare föll över vägräcke vid Hyttavägen. Bultar är åtgärdade och vägräckets 

funktion är därmed fullt godkänd och inga övriga krav från ÖMV. 

Styrelsen kommer se över samtliga fastighetsägare som nyttjar tomtföreningens mark för 

egna syften och hur detta ska regleras juridiskt genom nyttjanderättsavtal. 

5.2 Hemsida/mailchimp 

Paola kontaktar Andreas för att boka tid för överlämnande. 

5.3 Rapport om skogsgallring 

Möte med Underhållsröjning Jord och Skog AB, se separat protokoll för detta. 

5.4 Rapport ekonomi 

Kassör Göran rapporterade avseende föreningens ekonomi: 

Saldo på konto: 418 381 kr (inkl.bryggor) 

SBAB konto (trädfonden): 101 153 kr 

Faktura har skickats ut till samtliga medlemmar och också en påminnelse till de medlemmar 

som ännu inte har betalat.  

Tomtföreningens inkomstdeklaration med bilagor är inskickad. 

6. Övriga frågor 

Pumphus på Besvärsvägen. Vattenprov, enligt beslut vid årsmöte 2022, har tagits vid två 

tillfällen oktober 2022 och februari 2023. Det första provet gav att vattnet var otjänligt pga 
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för hög nickelhalt. Pumpen stängdes av. Nytt prov togs och detta gav tjänligt vatten och en 

nickelhalt på en godkänd nivå. Pumpen är därmed åter i bruk. Styrelsen beslutade att 

kostnaden för båda dessa prov kommer att belasta samtliga andelsnyttjare. 

7. Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte #8 planeras till den 14 oktober 2023 kl.10:30 och styrelsemöte #9 

planeras till den 18 november 2023 kl.10:30. Plats kommer anges i kallelsen. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Ordförande              Vid protokollet   Justerare 

Christin Svensson             Paola Zetterberg           Johan Andersson 

 


